
     

 

    

 

 
 
Minnesanteckningar från månadsmöte 2023-11-09 

 
Närvarande: 51 personer.  
 
Ordförande Elisabeth Palm hälsade alla välkomna. 
 
Goda smörgåsar och kakor bjöds till kaffet. Elisabeth Palm riktade ett stort tack till  
kaffekommittén för det goda fikat. 
 
Profilerna underhöll med Evert Taube-visor, som alla fick sjunga med i. Musikerna 
satt framme på scenen, kören satt ute bland gästerna för att underlätta allsången. 
Mycket trevligt! 
 
Elisabeth Palm informerade: 

Man kan beställa PRO-almanacka för nästa år genom att skriva upp sig på lista som  
fanns med på mötet. Almanackorna kommer att delas ut på månadsmötet i december. 

Den 23 november kl 17 blir det nostalgicafé på Stockbygården. Man kan anmäla sig 
på lista på Stockbygården eller ringa till Sven Thelin. 

Höstens studiecirkel i släktforskning har varit mycket trevlig och givande. Fortsättning 
planeras till våren. Även nya deltagare är välkomna. Studiecirkeln kommer att annon- 
seras på hemsidan. 

Nettan från Stenhamra Gym kommer att vara med på ett månadsmöte nästa år. 
 
Gun Häll rapporterade från konferensen på Cinderella den 17-18 oktober, som hon och 
Lola Pettersson Häll deltog i. Konferensen handlade om att tillgängligheten i boendet  
måste bli bättre eftersom vi blir allt fler pensionärer som lever allt längre upp i åldrarna.  
Vi är särskilt många äldre i Stockholmsregionen. Man lyssnade och diskuterade tillgäng- 
lighet med företrädare från kommuner, bygg- och bostadsföretag, hiss- och teknik- 
leverantörer samt intresseorganisationer. 
 
Kjell Eriksson informerade om att man planerar en resa på Göta kanal någon gång 
i vår. 
 
Som avslutning följde det populära lotteriet. 
 
Elisabeth Palm tackade alla närvarande för ett trevligt möte. 
  
Vid pennan 
 
 
 
Ylva Helmersson  
 
 


